
Zápis z jednání komise Zdravá Dvacítka a strategický rozvoj 

Cislo jednánl:7/2024 

Datum konánl:11 .12.2024 

Prectsedajlcl: 

Prltomnl: 

Hana Ólžková 

Amália Klimová 

Barbora Stýblová 

Josef Straka 

Tajemník/zapisovatel: Gabriela Kukačková 

Clenové komise prednesli návrhy otázek do dotazníku určeného žákům li. stupně základních škol, 
jehož cílem je získat informace o tom, jak se děti cltl a vnímají život v obci. Na příští jednání komise 
bude představen p. Stýblovou zpracovaný dotazník. 

Na podnět občanů přednesla p. Klimová návrh na akci - Sousedská ulice, kde by chtěli její obyvatelé 
usporádali kulturně-sportovní setkání. Pro tento návrh je nutná součinnost MÚ a komise si proto 
vyžádá informace na prlslušném odboru MÚ a zjistí podmínky, za jakých je návrh občanů možný 
realizovat. 

Komise navrhla stanovit na rok 2025 terminy Sousedských setkání občanů v jednotlivých částech 
obce s představiteli MÚ na témata problémů, která mají v těchto lokalitách. 

Příští jednání komise je stanoveno na 15.1.2025 v 17:00 hodin v prostorách Mlstnl knihovny 
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